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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hajlandó a kormány biztosítani a megfelelő 
forrásokat a gyermekvédelmi és gyermekjóléti rendszer megerősítése érdekében? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

A  Miniszterelnök  úr  évértékelő  beszédében  bejelentette  egy  új  gyermekvédelmi  törvény
beterjesztését, melyet nagy érdeklődéssel várunk. Mivel a rendszer számos sebből vérzik, ahogyan
ezt az elmúlt időszakban történt események is mutatják, jelentős megújításra szorul. De nem elég
csupán szigorításokat bevezetni, hiszen világosan látszik a rendszerre szánt forrásokat is meg kell
emelni.

A fent leírtak alapján, tisztelettel kérem, válaszoljon az alábbi kérdéseimre!
1. Hajlandó a kormány biztosítani a megfelelő forrásokat a gyermekvédelmi és gyermekjóléti

rendszer megerősítése érdekében?
2. Hajlandó a kormány az intézményi normatív támogatásokat megemelni?
3. Mikortól és milyen mértékben hajlandó a gyermekvédelmi és gyermekjóléti ágazatban 

dolgozók bérének emelésére a kormány?
 

Segítő együttműködését előre is köszönöm.

Budapest, 2024. február 20.
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Kanász-Nagy Máté

(LMP)


